

## ENGLISH

Q1. The RFI names Mr. Tadvalkar as the POC for enquiries. Please confirm that submissions to this RFI are to Mr. Tadvalkar by email to his email address.

A1. No. Mr. Tadvalkar is the POC for enquiries only. Submissions to this RFI should be sent to the Bid Receiving Unit at PSPC at the address in the RFI by the closing time and date.

Q2. Annex A0, Draft Statement of Work, Paragraph 3, Instructions, Sub paragraph a.2) Annex C0 – Technical Evaluation Matrix. Can you provide this document?

A2. No. That document will be prepared after receiving submissions in response to the RFI.

Q3. Annex A2, please clarify if Paragraph 2 is a requirement for this programme.

A3: Yes. This is a requirement for this program. If there are no Canadian Suppliers or agents, this requirement may be waived.

Q4. Response Format: Please confirm

- a. Responses to the RFI should be answers to 'Annex A2 Questions For Industry', supported by ROM pricing. Respondents can include any questions of clarification, comments and recommendations to Annex's A0 and A1 within Paragraph 12) Other Comments.
- b. Potential Bidders will provide a full compliance statement (commercial, SoW, technical) at the RFP stage

A4.

- a. Yes.
- b. Yes

Q5. Will these questions be made public to other interested parties on the RFI Web Page?

A5. Yes

## **FRENCH**

Q1. Cette DR nomme M. Tadvalkar au poste de responsable des questions. S'il vous plaît confirmer que les soumissions à cette RFI sont à M. Tadvalkar par email à son adresse e-mail.

A1. Non. M. Tadvalkar est le POC pour les questions seulement. Les soumissions à cette DR doivent être envoyées à l'Unité de Réception des soumissions à SPAC à l'adresse indiquée dans cette DR par l'heure et la date de clôture.

Q2. Annexe A0, Ebauche d'Énoncé des travaux, Paragraphe 3, Instructions, Sous-paragraphe a.2), Annexe C0 - Matrice d'Évaluation Technique. Pouvez-vous fournir ce document?

A2. Non. Ce document sera préparé après réception des soumissions en réponse à cette DR.

Q3. Annexe A2, veuillez préciser si le paragraphe 2 est une exigence pour ce programme.

A3: Oui. Ceci est une exigence pour ce programme. S'il n'y a pas de fournisseurs ou d'agents Canadiens, cette exigence peut être levée.

Format de réponse: Veuillez confirmer

a. Les réponses à la DR doivent être des réponses aux «Questions de l'annexe A2 pour l'industrie», étayées par la tarification ROM. Les répondants peuvent inclure des questions de clarification, des commentaires et des recommandations concernant les annexes A0 et A1 du paragraphe 12) Autres commentaires.

b. Les soumissionnaires potentiels fourniront une déclaration de conformité complète (commerciale, EDT, technique) à l'étape de la demande de propositions

A4.

a. Oui.

b. Oui

Q5. Ces questions seront-elles rendues publiques aux autres parties intéressées sur la page Web de DR?

A5. Oui